

Of Mr. Bennett and others, of the Township of Algoma.

Of William Brown and others, of the Township of Stafford.

Of Michael Mulligan and others, of the Township of Bromley.

Of John Howie and others, of the Township of Ross, and of John Rankin and others, of the Township of Ross, in the County of Renfrew, in favour of the Ottawa Ship Canal.

By the **Hon. Mr. Ryan**—Of F. Hudon and others, merchants and traders, of the City of Montreal.

Pursuant to the order of the day the following petition was read:

Of the Council of Agriculture and Arts Association, of the Province of Ontario, praying that means may be taken to avert the introduction into Canada of the "Texas cattle fever."

On the motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Ordered that the Address to His Excellency in answer to the Speech from the Throne, and His Excellency's reply thereto, be printed and published in both languages for the use of the members.

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Resolved—That the Hon. Messieurs Ross, Allan, Mills, Blake, Leonard, Flint, Reesor, Letellier de St Just, Bureau, Leslie, Lacoste, Chaffers, Chapais, Miller, Ritchie, Bourinot, Odell, Hazen and Ferguson be appointed a committee to assist His Honour the Speaker in the direction of the Library of Parliament, so far as the interests of this House are concerned, and to act on behalf of this House as members of the Joint Committee of both Houses on the Library. Ordered that this resolution be communicated to the House of Commons by one of the Masters in Chancery.

On Motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Ordered that the Hon. Messrs. Simpson, Burnham, Reesor, Olivier, Sanborn, Dumouchel, Skead, Anderson, Locke, Steeves, and Odell be appointed a committee to superintend the printing of this House during the present session.

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Ordered that the Hon. Messrs. Allan, McCrea, Skead, Dickson, Aikins, Burnham, Olivier, Sanborn, Malhiot, Ferrier, Guévremont, E. H. Duchesnay, Letellier de St Just, Cormier, Miller, Ritchie, Botsford, Robertson, and Steeves, be appointed a Committee on

De M. Bennett et autres, du canton d'Algoma.

De William Brown et autres, du canton de Stafford.

De Michael Mulligan et autres, du canton de Bromley.

De John Howie et autres du canton de Ross, et de John Rankin et autres, du canton de Ross, dans le comté de Renfrew, en faveur du canal d'Ottawa.

Par l'honorable **M. Ryan**; de F. Hudon et autres, marchands et commerçants, de la ville de Montréal.

Conformément à l'Ordre du jour la pétition suivante est lue:

Du Conseil d'agriculture et des arts de la province de l'Ontario, demandant que des mesures soient prises afin d'éviter l'introduction au Canada de la «fièvre bovine du Texas».

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est ordonné que l'Adresse à Son Excellence en réponse au Discours du Trône ainsi que la réponse de Son Excellence, soient imprimées et publiées dans les deux langues, à l'usage des sénateurs.

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est résolu

—Que les honorables MM. Ross, Allan, Mills, Blake, Leonard, Flint, Reesor, Letellier de St Just, Bureau, Leslie, Lacoste, Chaffers, Chapais, Miller, Ritchie, Bourinot, Odell, Hazen et Ferguson soient nommés membres du Comité pour aider Son Honneur le Président dans la gestion de la Bibliothèque du Parlement et de représenter cette Chambre au sein du Comité conjoint de la Bibliothèque. Il est ordonné que cette résolution soit communiquée à la Chambre des Communes par l'un des maîtres en Chancellerie.

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est:

Décreté que les honorables MM. Simpson, Burnham, Reesor, Olivier, Sanborn, Dumouchel, Skead, Anderson, Locke, Steeves et Odell soient membres du Comité chargé de surveiller les travaux des impressions de cette Chambre au cours de la session actuelle.

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est:

Ordonné que les honorables MM. Allan, McCrea, Skead, Dickson, Aikins, Burnham, Olivier, Sanborn, Malhiot, Ferrier, Guévremont, E.-H.J. Duchesnay, Letellier de St Just, Cormier, Miller, Ritchie, Botsford, Robertson et Steeves soient nommés au Comité des